
 
 

  BRM.0012.9.5.2023 
 

Protokół  Nr  47/2023 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  23 maja 2023 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  9.00 – 9.35.         
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia, 

2. Pan Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia, 

3. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

4. Pani Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich, 

5. Pan Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji.  

 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 46/2023 z posiedzenia Komisji z 18 kwietnia 2023 r. 

4. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2023 r. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 46/2023 z posiedzenia Komisji z 18 kwietnia  

2023 r. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 46/2023 z posiedzenia Komisji z 18 kwietnia 

2023 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r. – będzie stanowił załącznik 

do protokołu  z LXIX sesji RMI z 26.06.2023 r. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawiła raport.  

 

Dyskusji nie było.  

 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Przechodzimy do następnego punktu.  

 

Ad 5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. – 

będzie stanowił załącznik do protokołu z LXIX sesji RMI z 26.06.2023 r. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła sprawozdanie. 
 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jakieś pytania do przedstawionego materiału? 

Jeśli nie to przechodzimy do głosowania. 

 

• Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r.: 

 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Sportu  

i Młodzieży  podjęła uchwałę nr 5/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania 

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

 

• Sprawozdanie z wykonania planu finansowego. Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu za 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Sportu  

i Młodzieży  podjęła uchwałę nr 6/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania 

z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 

2022 r. 

 

• Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Sportu  

i Młodzieży  podjęła uchwałę nr 7/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji 

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za 2022 r.: 

 

• Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Sportu  

i Młodzieży  podjęła uchwałę nr 8/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji 

o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2022 r. 
 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww.  sprawozdania i informację. 

Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2023 r. – stanowi załącznik  

nr 2 do protokołu.  
 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Poinformował, że propozycje do planu pracy Komisji Sportu i Młodzieży na II 

półrocze 2023 r. zostały przesłane do wszystkich członków Komisji drogą 

elektroniczną.  
 

Lipiec 

− Podsumowanie sportu szkolnego w I półroczu 2023 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

 Sierpień 

− Podsumowanie imprez zorganizowanych przez Ośrodek Sportu i Rekreacji 

w Inowrocławiu w I półroczu 2023 r. oraz koszty wydatków na ich 

zorganizowanie.  
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− Imprezy sportowe zaplanowane na I półrocze roku szkolnego 2023/2024 przez 

Miasto Inowrocław (sport szkolny). 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

Wrzesień 

− Spotkanie z przedstawicielami klubów i organizacji sportowych działających na 

terenie Miasta Inowrocławia i omówienie problemów sportu w Inowrocławiu oraz 

przedstawienie pomysłów na rozwój sportu w mieście. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

 Październik 

− Podsumowanie wyników sportowych za I półrocze 2023 r. 

− Stan przygotowania obiektów sportowych do sezonu zimowego. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

Listopad 

− Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2024 rok.  

− Ustalenie pracy komisji na I półrocze 2024 r.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

Grudzień 

− Przedstawienie planu imprez sportowo – rekreacyjnych przygotowywanych przez 

Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu na okres zimy 2023/2024. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne propozycje? Nie widzę chętnych do zaproponowania innych tematów. 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Sportu i Młodzieży 

na II półrocze 2023 r.?  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Sportu  

i Młodzieży  podjęła uchwałę nr 9/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Sportu i Młodzieży na II półrocze 2023 r. 

 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  
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Ad 8. Sprawy bieżące.  

 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? 

 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawił „ZESTAWIENIE KOSZTÓW UZYSKANIA ATESTU PZLA DLA 

STADIONU MIEJSKIEGO IM. INOWROCŁAWSKICH OLIMPIJCZYKÓW  

W INOWROCŁAWIU”. 

 

1. Wyznaczenie przez geodetę nowych linii zgodnie ze zmienionymi w tym 

zakresie przepisami – koszt ok. 5.000,00 zł netto  

2. Naprawa powierzchni poliuretanowej  – koszt  ok. 10.000,00 zł netto 

3. Malowanie nowych i odmalowanie starych linii – koszt ok. 35.000,00 zł netto 

4. Uzyskanie atestu PZLA – koszt ok. 1.500,00 zł netto za rok atestu 

 

Razem koszt ok. 50.000,00 zł netto plus 1.500,00 zł netto/ rok atestu. 

Maksymalny okres, na jaki możemy uzyskać przedłużenie ważności atestu to  

3 lata. 

Razem koszty za 3 lata: 54.500,00 zł netto. 

Atest uzyskano w 2012 r. 

Atest był wydany na okres 3 lat (ze względu na nieprawidłowe parametry rowu  

z wodą do biegu z przeszkodami), w 2014 r. po spełnieniu wymogów uzyskano atest 

na czas nieokreślony, a po zmianie procedur obowiązujących od 1 sierpnia 2020 r. 

okres ważności atestu skrócono do 10 lat. 

Atest wygasł w 2022 r. 1 sierpnia 2022 r. złożono wniosek o przedłużenie świadectwa 

PZLA i w październiku 2022 r. uzyskaliśmy raport z oględzin stadionu, z którego 

wynika konieczność odmalowania oznakowania (linii) oraz wynikające ze zmiany 

przepisów naniesienie nowych oznakowań, co wymaga wyznaczenie ich przez 

geodetę.  

W maju 2022 r. Komisja Obiektów i Urządzeń PZLA przeprowadziła badania 

kontrolne stanu nawierzchni syntetycznych, tj. badania parametrów dynamicznych 

nawierzchni zainstalowanych na stadionie. Z ustnych informacji uzyskanych w dniu 

badania wynika, że sprężystość nawierzchni bieżni jest w dolnych granicach normy 

lub ich nie spełnia (brak raportu). 

Od 2012 r. na stadionie przeprowadzono ok. 10 imprez, na których wymagany był 

atest polskiej lub międzynarodowej organizacji lekkoatletycznej, z czego tylko 2 

imprezy miały dużą frekwencję publiczności (2014 r. - 31 Młodzieżowe Mistrzostwa 

Polski LA; 2018 r. - finał PZLA Drużynowych Mistrzostw Polski). 
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Obecnie w województwie kujawsko–pomorskim jest 5 stadionów z 8–torową bieżnią 

okrężną, z czego 3 mają ważny atest, (Toruń ma przedłużoną licencję do 2024 r. , tj. 

na okres 2 lat po wygaśnięciu w 2022 r.).  

Z informacji uzyskanych od atestatora PZLA wynika, że ewentualne przedłużenie 

atestu dla Inowrocławia będzie się wiązało z obniżeniem kategorii PZLA z IIIA do 

IV, w związku ze zmianą norm kategoryzacji.  

Bez atestu można przeprowadzać imprezy lekkoatletyczne II kategorii i zawody SZS, 

jednak wyniki uzyskane nie będą brane pod uwagę do uzyskania minimów do 

uczestnictwa w zawodach o randze mistrzowskiej PZLA. 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Zapytał, czy jest szansa, aby procedura naprawy potrwała maksymalnie do września. 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Odpowiedział, że jest na to szansa, o ile natrafi się wykonawca. 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Zaproponował, aby zorganizować na stadionie miejskim meeting ogólnopolski klas 

pierwszych we wrześniu.  

 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Poinformował, że jest to możliwe, jeśli stadion spełni żądane wymogi.   

 

Waldemar Kwiatkowski  – Przewodniczący Komisji: 

Zapytał, czy będzie czynny basen „Delfin”. 

 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Odpowiedział, że nie wiadomo, ponieważ w tej chwili nie ma pieniędzy na remont 

sufitu.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

 
Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 

 

Protokółowała 

 

/-/ Monika Kozioł 


